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Styrelsen för Alvikens Båtklubb avger härmed sin redovisning för klubbens verksamhet för kalenderåret 2018. 

Styrelsen har under 2018 bestått av; 

Roll Namn Ansvarsuppgifter  
Ordförande Niklas Lundgren • Leda klubbens verksamhet 

• Opartiskt leda förhandlingar 
• Sammankalla styrelsen 
• Attestera ABKs räkningar som skall 

betalas med klubbens medel 
• Informationsansvarig 

Administrera klubbens hemsida 
Uppdatera det digitala arkivet 

Administrera klubbens sociala medier 
Skicka ut nyhetsbrev 
Uppdatera matrikel 
Skicka ut information till klubbens medlemmar 
vid kallelser 

• Ekonomisk ansvarig 
Supportera kassör och förvalta klubbens avgifter 
och övriga intäkter 

Vice ordförande Urban Hiärne • I händelse av ordförandes frånvaro 
fullgöra dennes uppgifter 

• Båtråd 
Kontaktperson för SMBF 
Aktiv i momsfrågan 
Miljöfrågor 
 

Stockholms fritidsförvaltning 
Svenska båtunionen 
Klubbens avtal 
Protokoll 
Försäkringar 
Aktiv i frågor kring varvsförening 

Kassör Fredrik Fremberg • Ekonomisk ansvarig 
Hantera klubbens leverantörsfakturor 
Betala klubbens utgifter 
 

Att inkassera och förvalta klubbens avgifter och 
övriga intäkter 

Sekreterare Lars-Gustav Jonsson • Att föra noggranna protokoll såväl vid 
klubbens som styrelsens 
sammanträden 

 

Hamnchef Roger Lundgren • Att tillse, att hamnens inventarier 
befinner sig i brukbart skick och, om så 
icke är fallet att omedelbart förelägga 
styrelsen förslag till 
bristensavhjälpande 

• Anvisa hamnplatser i samråd 
medstyrelsens övriga ledamöter 
 

 

• Tillse att samtliga båtars förtöjningar är av 
fullgod beskaffenhet 

• Ansvarig för klubbens profil/klädesförsäljning 
• Klubbansvarig 

Ansvarig för nycklar 
Vakttjänst 
Miljö/sopor 
Lokal/klubbhus 

Suppleant 1 Tomas Sundström • I händelse av hamnchefens frånvaro 
fullgöra dennes uppgifter 

• Supportera och avbelasta 
hamnchefen med dennes uppgifter 

• Bryggansvarig 
Ansvarig för att förtöjningar är korrekta 
Bommar 
Flöten 

 

Grindar 
Staket 

• Vinteransvarig 
Ansvarar för vinterverksamheten 
Förråd 
Konservering 
Vatten 
Städ/arbetsdag som berör vinterverksamheten 
 

Suppleant 2 Magnus Halvarsson • Klubbmästare 
Ansvarig för gemensamma 
tillställningar/fester 
Engagerad i frågor kring klubbholme 
 

Ungdomsverksamheten 
Medlemsförmåner 
Utbildningar/kurser 

 
-Revisorer har varit Anders Wannfors och Lennart Ohlsson 
-Klubbens representant i KVF’s styrelse har varit Fredrik Drougge 
-Klubbens miljöombud har varit Roland Cameron 
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ADMINISTRATION / IT 
Antalet medlemmar vid årets slut var: 
Aktiva medlemmar:  71 st (72 platser tillgängliga) 
Passiva medlemmar:  6 st 
Fördelning av båt typ:  66 motorbåtar / 5 segelbåtar 
Antalet vinterliggare:  22 st 
Antalet nya medlemmar under året: 8 st 
Antalet utgående medlemmar under året: 7 st 
Antalet sökande på kölistan är (2019-01-16):  62 st 
 
Klubbens hemsida har löpande uppdaterats under året och främst har hemsidan blivit enklare och mer stilren. 
På hemsidan delas alltid den senaste informationen och direktlänk till  
BAS (båtunionens administrationsverktyg) finns nu i huvudmenyn. Där kan du som medlem logga in med ditt 
personliga inlogg och uppdatera dina kontaktuppgifter. På hemsidan finns även en uppdaterad kalender för 
året 2019, väderleksrapport i realtid, nyttig information kring klubbens ordningsregler, stadgar och info kring 
hur man ansöker om medlemskap i klubben. 
 
HAMNEN/KLUBBOMRÅDET 
Hamnen har under året fått två nya bommar, ett antal gamla flöten har bytts ut till nya och en lättare 
upprustning av bryggfästen, trä-staket och nät utfördes under städdagen den 15 april. Klubben har monterat 
vattenslangar (slanglindor) på varje vattenpost. Ett nytt övervakningssystem är installerat som täcker större 
delen av bryggorna, bryggdäcket och insidan av klubbhuset. Idag finns 5 st kameror (1 återstår att montera) 
och systemet går att komplettera med ytterligare 10 st kameror ifall behovet finns i framtiden. En ny hög 
stålgrind ersätter den gamla låga trägrinden och är monterad mot gatuplan. Låssystemet använder sig utav 
befintligt nyckelsystem. 
 
VAKT 
För första gången på många år infördes denna säsong vaktjänst mellan perioden juni-augusti. Anledning var att 
kamerasystemet inte var klart och att klubbens närområde fick påhälsning av tjuvar. Ett flertal stölder hos 
närliggande företag och lokaler noterades under juli månad men inga oinbjudna besök/stölder på ABK under 
denna period inträffades. Många medlemmar ställde upp på kort varsel och gick vakt vilket styrelsen är oerhört 
tacksam för. Klubben investerade i en bättre uppladdningsbar ficklampa och kikare i samband med detta. 
 
MILJÖ 
Styrelsen har under året sammanställt en miljöplan som innehåller handlingsplan, miljöpolicy, miljöregler, 
avfallsplan, bottenmålning och tvätt samt information om hur man går tillväga om en olycka med utsläpp är 
framme. Denna miljöplan finns att tillgå på hemsidan. 
 
LOVA BIDRAG / BÅTBOTTENTVÄTT 
Under vårkanten fick ABK sin ansökan godkänd av Länsstyrelsen gällande LOVA bidrag. Det skapa möjligheten 
att införskaffa en båtbottentvätt i klubben eller närområdet. Styrelsen tog beslutet att inte installera denna 
båtbottentvätt runt omkring klubbens bryggor av ett flertal skäl. Projekttiden är förlängd och UVF har idag 
tillsammans med idrottsförvaltningen en plan om att sätta upp en båtbottentvätt i området kring 
Ulvsundaviken. Bidraget som är utbetalt till ABK kommer förhoppningsvis fortsatt användas till projektet. 
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UNGDOMSVERKSAMHET 
Under året har klubben införskaffat en ny segelbåt (MY Helmsman # 9) som ska ingå inom klubbens 
ungdomsverksamhet. Den gamla segelbåten var i så pass dåligt skick att klubben skänkte bort båten mot 
hämtning/bortforsling. Motorn till den gamla båten behålls och monteras på den nya båten och i övrigt fanns 
det inget i den gamla båten som hade värde. 
Klubben har även fått skänkt en båt av en numera utgången medlem – vit styrpulpetbåt med 30 hk Suzuki 
motor som kommer kunna användas av medlemmar. 
 

STYRELSEMÖTEN 
Det har hållits fem protokollförda styrelsemöten samt ett ordinarie årsmöte under året 2018. Styrelsens 
bedömning har varit att det inte funnits behov av fler styrelsemöten. Utöver detta har ett antal icke 
protokollförda arbetsmöten och telefonmöten genomförts. 

EKONOMI 
Klubben har i grunden en god och stabil ekonomi, i nuläget inga osäkra fodringar och samtliga medlemmar har 
betalt sina avgifter. Det åligger respektive medlem att förse och uppdatera styrelsen och kassör med korrekt 
mailadress för fakturering och information. 

KLUBBHUSET 
Till klubbhuset har klubben investerat i ett nytt arkiv/säkerhetsskåp. Där i förvaras hårddisk och 
kameraövervakningssystemet. I övrigt är klubbhuset oförändrat från tidigare år. 

KVF & UVF 
ABK har rätt till en representant i styrelsen för KVF, Fredrik Drougge har haft detta uppdrag. 
Det planeras ett nytt värmeverk i Lövsta samt en ny hamn för denna. Helt utan pardon har man för avsikt att 
förlägga den nya hamnen rakt över LBS hamn, KVF varvsområde samt Lövstabadet. Detta innebär i så fall att 
LBS, KVF och badet försvinner. 

För ABK:s räkning betyder detta att upptagningsmöjligheten inom KVF och på Lövsta kan komma att försvinna. 
Varvsföreningen och Lövsta båtklubb arbetar för högtryck med denna fråga och återkommer med information 
när det finns att presentera.  

ABK äger idag klubbstuga bestående av två sammansatta baracker på området. Styrelsen har för avsikt att på 
bästa sätt förvalta denna. Ett flertal alternativ diskuteras bl a sälja eller flytta klubbhuset. Vidare tills vi vet mer 
om vad som händer ute i Lövsta är frågan passiv. 

ABK står idag på kö för medlemskap inom UVF. Enligt samtal är ABK näst på kö att få ansluta sig. 
Vi hoppas kunna presentera mer och få klart detta inom kort. 
 
SJÖSÄTTNING, TORRSÄTTNING 
Sjö- och torrsättning har enligt styrelsens vetskap gått bra. En båt var sen att lämna bryggan, men det 
fungerade betydligt bättre än året innan. Säsongen i sjön är 15 april t o m 15 oktober, för de som ej anmält sig 
som vinterliggare. Antalet vinter-platser är begränsat då tillgången till el på bryggorna är begränsad. 
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VINTERN I SJÖN 

Vinterförvaringen i sjön har fungerat bra. Det finns ett ökande intresse bland medlemmar och i år ligger 22 st 
isfritt. Det är maximalt antal av vad klubben idag kan hantera och erbjuda isfri plats. Båtarna som förbrukar 
landström har en särskild elmätare för att separera sin egen förbrukning. Den gemensamma el-kostnaden samt 
personliga betalas fullt ut av vinterliggarna och belastar inte klubbens ekonomi. Bryggavgiften för 2018-19 
faktureras i förskott, i enlighet med sommaravgiften. Ansökan om vinterplats i sjön görs på hemsidan där 
tidigare vinterliggare ges förtur. 

ÖVRIGT  
Glöm inte att ABK finns på facebook, som vi självklart förväntar oss att samtliga medlemmar som har möjlighet 
följer, snabb info och trevliga delningar. 
 
 

Alvik den 13 mars 2019 
 

Styrelsen för Alvikens båtklubb 


